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Artikel 39 Reglement van orde voor de vergaderingen  
en andere werkzaamheden van de raad 
  

 

 
 

Vragen voor het vragenuur in de raadsvergadering van 21 december 2017 

Onderwerp: offerte E-fiber 

Aanleiding: 

 

Op woensdag 20 december jl. heeft de raad een mededeling ontvangen van wethouder 

Van den Berg. De wethouder geeft hier in aan dat er een offerte is opgevraagd bij de 

glasvezelleverancier E-fiber, maar dat de reactie nog niet binnen is. Om deze reden kan 

de wethouder dus nog geen aanvullende informatie geven ten opzichte van hetgeen hij  

op 7 december al heeft gemeld in commissie Ruimte, Economie en Financiën (REF).  

 

Wethouder Van den Berg sluit af  met: ‘Ik stuur u de toegezegde informatienota voor de 

commissievergadering REF van 8 februari 2018 toe.’. 

 

Vragen: 

 

Het CDA is van mening dat er geen tijd meer verloren mag gaan in dit proces en heeft 

daarom de volgende vragen: 

 

1. Is de wethouder het eens met het CDA dat er veel te veel tijd verloren is gegaan 

in dit proces en dat verder tijdverlies zeer onwenselijk is? 

 

2. Kan de wethouder toezeggen dat bovenstaande belofte inhoud dat de betreffende 

toegezegde informatienota uiterlijk besproken wordt in de vergadering van 

burgemeester en wethouders van dinsdag 16 januari 2018, en op die dag naar de 

raad wordt gezonden. CDA vraagt dit om de fracties in de gelegenheid te stellen 

om via de  agendacommissie (die op 22 januari vergadert) deze informatienota te 

agenderen voor behandeling in de commissievergadering REF van 8 februari a.s..  

 

Datum indiening: 20 december 2017 

Ondertekening: 

 

Indiener:  Franko van Lankvelt, fractie: CDA 

 

 


